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Notulen ALV 29 november 2023 (Hans Zweers) 3 

Aanvang: 29 november 2023 om 19.30 uur  4 

Locatie: Doelum, Renkum   5 

1. Opening 19.30 uur 6 

De voorzitter Chrétien Mali opent de vergadering en heet iedereen 7 

welkom. Hij meldt dat deze alv een bijzondere is omdat behalve de 8 

jaarcijfers van 2022 ook een bestuurswisseling zal zijn. Hij vraagt voordat 9 

de vergadering verder gaat even stil te staan bij Lianne Wiggers, de 10 

moeder van Cato, een zwemster bij de zwemselectie. Lianne is onlangs 11 

overleden. De afgelopen jaar onderhield zij de website van RZC. Onze 12 

gedachten zijn bij de nabestaanden. 13 

2. Vaststellen agenda 14 

De agenda zoals is rondgestuurd wordt vastgesteld. 15 

3. Mededelingen bestuur en ingekomen stukken 16 

De secretaris Hans Zweers meldt de leden die zich hebben afgemeld bij 17 

hem. 18 

4. Exploitatieoverzicht 2022 19 

De voorzitter licht het proces van het tot stand komen van de jaarcijfers 20 

van 2022 toe. Normaalgesproken zou de penningmeester het 21 

exploitatieoverzicht 2022 toelichten echter aangezien er wijzigingen zijn in 22 

de cijfers heeft de penningmeester Jasper Mater de voorzitter laten weten 23 

dat het niet de cijfers zijn zoals hij heeft geproduceerd. Het bestuur heeft 24 

daarom besloten dat de cijfers worden gepresenteerd door de voorzitter 25 

en de secretaris en indien nodig doen ze een beroep op de kennis van de 26 

penningmeester. 27 

Het proces: 28 

Betreffende het proces kan gemeld worden dat op de ALV van 12 april 29 

Sanne Niemeijer haar partner William Martinali gevraagd heeft het bestuur 30 

te helpen met het controleren van de cijfers over het jaar 2022. De 31 

contacten waren snel gelegd en het leek voorspoedig te gaan, echter het 32 
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proces stokte op een gegeven moment. De benodigde informatie kwam 33 

niet, of het was niet duidelijk wat er nodig was, wat leidde tot een 34 

communicatiestilte waar het bestuur voor verantwoordelijk was. Het was 35 

wachten op elkaar, wat door de vakantie nog verder vertraagd werd.. In 36 

oktober kwam er echter schot in de zaak toen het bestuur, de 37 

kascontrolecommissie, Rita van der Horst en William Martinali om tafel 38 

gingen zitten om de openstaande vragen te beantwoorden. 39 

Het bestuur is verantwoordelijk voor het proces en heeft onvoldoende 40 

regie genomen om de voortgang te bewaken. Het bestuur heeft ook de 41 

leden onvoldoende meegenomen in de voortgang. Daardoor heeft het 42 

bestuur William Martinali veel te lang nodig gehad eb bijzonder veel van 43 

zijn tijd gevraagd. Toch was hij tot het laatste moment bereid het bestuur 44 

te helpen en we zijn hem en Sanne Niemeijer veel dank verschuldigd. 45 

Hierover zijn geen vragen vanuit de zaal. 46 

De inhoud: 47 

De jaarcijfers van 2022 zijn ditmaal per mail verstuurd en iedereen heeft 48 

deze kunnen bekijken. De jaarcijfers zoals die er nu liggen zijn tot stand 49 

gekomen na overleggen met William Martinali, de Kascontrolecommissie, 50 

Rita van der Horst en het bestuur. In deze jaarcijfers is uiteindelijk, op 51 

verzoek van het toekomstig bestuur, 1 aanpassing aangebracht. Het 52 

betreft het terugbetalen van de contributie vanuit de coronatijd 2021 en 53 

2022. Hiervoor is 18k€ gereserveerd. De hoogte van de contributie die 54 

wordt teruggegeven is afhankelijk van het moment waarop leden lid zijn 55 

geweest. Dit zal door de penningmeester worden toegelicht. Actie 56 

penningmeester: Toelichten teruggave contributie 2021 en 2022.  57 

Een ander verschil met de cijfers van april 2022 is de rekenwijze waarop 58 

de subsidieteruggave aan de gemeente is berekend. Daarnaast zijn de 59 

bedragen ten aanzien van de subsidie van de gemeente Renkum en de 60 

kosten badhuur uitgesplitst (ontvangen en terugbetaalde bedragen in 61 

plaats van totaal) en worden een aantal andere posten anders 62 

gepresenteerd. 63 

Vanuit de zaal komt de vraag hoe het komt dat de post nog te ontvangen 64 

contributie is opgelopen tot het gepresenteerde bedrag. 65 

Het is bij het bestuur bekend en het bestuur heeft daar ook actie toe 66 

ondernomen, maar nog onvoldoende. Het is een opgelopen achterstand 67 

van vele jaren. Het voornemen was om achterstallige contributies die 68 

waarschijnlijk niet meer te innen waren, af te schrijven, echter dat is nog 69 

niet gebeurd. Een aantal wanbetalers zijn echter wel benaderd, maar 70 

zonder succes.  71 
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Vanuit de zaal komt eveneens de vraag waarom RZC 5 rekeningen heeft 72 

en dus ook voor 5 rekeningen kosten maakt. 73 

De penningmeester is voorstander van om de SNS-bankrekening op te 74 

heffen en volledig over te stappen op de ABN-AMRO en stelt voor kritisch 75 

te kijken naar de bankrekeningen die RZC heeft. Actie penningmeester: 76 

herzien bankrekeningen RZC 77 

De SNS-bankrekeningen komen voort uit de tijd dat de penningmeesters 78 

een band hadden met deze bank. 79 

Aangezien er verder geen vragen zijn vraagt de penningmeester of de 80 

vergadering akkoord kan gaan met de gepresenteerde jaarrekening van 81 

2022. De vergadering stemt hiermee in. 82 

5. Kascontrolecommissie 83 

a. Decharge verlenen aan dagelijks bestuur 84 

De kascontrollecommissie Eric Quack en Malou Heidekamp geven hun 85 

goedkeuring aan de jaarcijfers 2022 en verleent decharge aan het 86 

bestuur. Dit zal echter nog worden vastgelegd worden. De voorzitter 87 

bedankt de kascontrolecommissie voor hun inzet. Actie 88 

kascontrollecommissie: ondertekenen formulier verlenen decharge 89 

bestuur over de jaarrekening 2022. 90 

b. Instellen nieuwe kascontrolecommissie 91 

Voor het komend jaar zal de kascontrolecommissie bestaan uit Wally 92 

Huijbregts en Maarten Hollemans en Annette de Wit is reservelid. 93 

6. Bestuurswisseling 94 

De voorzitter meldt dat hij 3 weken geleden niet had verwacht dat deze 95 

vergadering zijn laatste vergadering als voorzitter zou zijn. Hij waardeert 96 

dar er een nieuwe groep leden zijn die het bestuur wil gaan vormen. 97 

Alef van Brakel treedt na 9 jaar af als ledenadmin en wordt hartelijk 98 

bedankt voor zijn inzet. De vergadering stemt in met Kitty Huijben als 99 

nieuwe ledenadmin. 100 

Jasper Mater treedt af als penningmeester. De voorzitter dankt hem voor 101 

zijn inzet in de moeilijke coronajaren en biedt zijn excuses aan voor het 102 

gevoel dat het bestuur hem niet altijd het gevoel heeft gegeven hem te 103 

steunen. De vergadering stemt in met Rita van der Horst als nieuwe 104 

penningmeester. 105 

Hans Zweers treedt af als secretaris. De voorzitter dankt hem voor bijna 8 106 

jaar inzet, bestaande uit pieken en dalen. Hans Zweers richt zich tot de 107 
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vergadering en geeft aan dat hij op dit moment niet had willen stoppen, 108 

maar dat het zetje dat nu wordt gegeven misschien wel goed is er mee te 109 

stoppen. Hij had graag nog wat klussen afgemaakt maar dat komt er niet 110 

meer van. De vergadering stemt in met Malou Heidekamp als nieuwe 111 

secretaris. Hans Zweers maakt echter de notulen af. 112 

Chrétien Mali treedt af als voorzitter en bedankt de leden dat hij voorzitter 113 

van RZC mocht zijn. Hij wilde stoppen in 2024, alles goed achterlatend 114 

maar denkt dat dit ook nu lukt met het nieuwe bestuur. Hij vraagt de 115 

vergadering of zij instemt met Geert van Duinhoven als nieuwe voorzitter. 116 

De vergadering stemt hiermee in en bedankt Chrétien Mali voor zijn inzet. 117 

Geert van Duinhoven neemt de plek in van Chrétien Mali en zit het 118 

resterende deel van de vergadering voor. 119 

De voorzitter richt zich nog kort tot de aftredende bestuursleden en 120 

bedankt hen.  121 

De voorzitter meldt dat er een nieuwjaarsborrel komt in 2024 en in 122 

december een bestuursvergadering met alle afdelingen. 123 

7. Rondvraag 124 

Eric Langhorst meldt dat hij begrip heeft voor de emoties van het 125 

aftredend bestuur in moeilijke tijden en complimenteert iedereen als 126 

vrijwilliger voor zijn of haar inzet vooral in de tijd dat RZC geen badwater 127 

heeft in Doelum. Hij wenst namens de aanwezigen het nieuwe bestuur 128 

veel succes. 129 

Wally Huibregts leest artikel 16 uit de statuten voor betreffende de 130 

financiële stukken die door het bestuur aan de vergadering wordt 131 

voorgelegd ter goedkeuring. Hij doelt hier op het woord “overleggen” wat 132 

oorspronkelijk overhandigen betekent maar tegenwoordig ook geldt voor 133 

laten zien. Hij geeft aan dat de statuten hierdoor niet meer geldig zijn en 134 

stelt voor of de statuten te wijzigen of anders het huishoudelijk reglement. 135 

Hij pleit ervoor dat de financiële stukken in de toekomst per e-mail 136 

worden toegestuurd zodat deze ook bestudeerd kunnen worden. 137 

Wally Huibregts meldt dat hij in de toegestuurde financiële stukken een 138 

optelfout van 60€ heeft gevonden. Actie penningmeester: Corrigeren 139 

fout in de financiële stukken. 140 

Wally Huijbregts vraagt om aanpassing van het huishoudelijk reglement 141 

betreffende de vergaderstukken. 142 

De penningmeester meldt dat in 2019 en 2020 gewerkt is aan het 143 

herschrijven van de statuten, deze aan de ALV van 2020 zijn voorgelegd, 144 

echter door Covid19 en omdat de KNZB zelf de statuten wijzigde, zijn de 145 
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oude statuten, waar Wally Huijbregts naar verwijst, nog steeds van 146 

kracht. Deze zijn niet van datum voorzien, waarschijnlijk omdat deze zijn 147 

overgetypt en het betreft statuten die het bestuur van 2016 heeft 148 

ontvangen van het bestuur daarvoor. De voorzitter zegt toe dit op te 149 

pakken. Wally Huibregts is echter van mening dat op het punt van artikel 150 

16 de statuten goed zijn en waarschuwt voor de notariskosten om de 151 

statuten aan te passen en is voorstander van de aanpassing van het 152 

huishoudelijk reglement. Actie Bestuur: Herzien statuten en/of 153 

huishoudelijk reglement.  154 

Pieter Mostert wil bij het nieuwe bestuur onder de aandacht brengen het 155 

lopend proces betreffende het toezichtplan van Optisport voor 156 

toezichthouders banenzwemmers. Hij pleit ervoor dat het toezichtplan er 157 

is als het zwembad in Doelum weer opengaat en biedt aan hierin te 158 

helpen. Actie bestuur: Realisatie toezichtplan Optisport.  159 

Jan-Harm Vos vraagt of de begroting 2023 op de vorige vergadering is 160 

behandeld en is goed gekeurd. Dit wordt bevestigd. 161 

Wally Huijbregts stelt voor de vergaderpunten begroting en contributie in 162 

de agenda van de ALV in de toekomst om te draaien. Jan-Harm Vos ligt 163 

toe dat het bestuur eerst een begroting moet voorleggen en dan de 164 

vergadering moet vragen de contributie aan te passen en dat het 165 

omgekeerd niet mogelijk is. Wally Huijbregts pleit ervoor dat bij de 166 

behandeling van de begroting al duidelijk aan te geven wat dit betekent 167 

voor een eventuele contributieaanpassing in het volgende agendapunt. De 168 

voorzitter meldt dat dit op de ALV van 12 april 2023 al is toegezegd (dit is 169 

toen niet als zodanig genotuleerd), en dat er een werkgroep in het leven 170 

is geroepen die naar de contributies voor de verschillende groepen zou 171 

kijken. Linda Hartkorn meldt dat de werkgroep hierover op de volgende 172 

ALV met een voorstel komt. 173 

Maarten Hollemans vraagt hoe de leden van RZC verzekerd zijn. De 174 

penningmeester meldt dat leden die zijn ingeschreven bij de KNZB 175 

verzekerd zijn via de KNZB. Ook ondersteunende leden zijn bij de KNZB 176 

ingeschreven en zijn daarmee ook verzekerd. 177 

Eric Quak vraagt of het bekend is wanneer het zwembad weer opengaat. 178 

Hans Zweers meldt dat het bestuur is geïnformeerd dat de aannemer een 179 

second opinion heeft aangevraagd over de uitkomst van het onderzoek 180 

naar de oorzaak van de gesprongen tegels. Hierdoor is vertraging 181 

opgelopen in het herstel van het zwembad. De inschatting is dat het 182 

zwembad niet voor maart gerepareerd is. Het vervangend badwater is 183 

gereserveerd tot maart 2024. Chrétien Mali meldt na overleg met 184 

Optisport dat het probleem nu ligt bij het goedkeuren van het herstelplan. 185 

Hans Zweers meldt dat het rapport over de oorzaak nog niet met RZC is 186 

gedeeld. Op de vraag wat de schade is kan alleen gemeld worden op basis 187 

van openbare stukken op de website van de gemeente Renkum de 188 
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proceskosten meer dan 100K€ zijn. Uitwijken naar het zwembad de Vrije 189 

Slag in Bennekom is momenteel niet mogelijk omdat dit zwembad ook 190 

verbouwd wordt. 191 

Stefan Donselaar vraagt of het bestuur een idee heeft hoeveel schade RZC 192 

leidt, en adviseert om nevenschade kenbaar te maken om eventueel op de 193 

aannemer te verhalen. Hans Zweers meldt dat RZC heeft afgesproken met 194 

Doelum en de Gemeente Renkum (niet zwart op wit) dat RZC inzichtelijk 195 

zal maken wat de schade is voor RZC en het bestuur heeft de afdelingen 196 

gevraagd dit ook bij te houden voor zover mogelijk. Met de Gemeente 197 

Renkum (wethouder) is afgesproken dat nu ook subsidie verstrekt wordt 198 

over de uren die elders worden afgenomen, dit in tegenstelling tot de 199 

eerdere afspraken met de Gemeente Renkum. Stichting Doelum heeft 200 

aangegeven namens RZC de schade te verhalen. Actie penningmeester: 201 

In beeld brengen wat de schade is voor RZC. John van Susteren 202 

merkt op dat er ook lange termijn schade is omdat er nu mogelijk minder 203 

leden zijn, en dus gaten vallen in de sportieve prestaties van de 204 

vereniging. Stefan Donselaar biedt aan te helpen met het in kaart brengen 205 

van de schade en hoe te verhalen. 206 

Daniel Prinse meldt dat hij uit verslagen heeft gehaald dat er in 2018 al 207 

tegels waren losgekomen en vraagt of dat klopt. Dat wordt bevestigd 208 

maar het betrof toen enkele tegels die toen gereageerd. 209 

De vraag wordt gesteld of er gezocht wordt naar meer badwater om weer 210 

op het hoeveelheid trainingsuren te komen. De voorzitter meldt dat 211 

hiernaar gekeken gaat worden. Hans Zweers meldt dat in oktobergezocht 212 

is naar zoveel mogelijk badwater en dat de huidige hoeveelheid badwater 213 

het meest haalbare wat op “normale” tijden en “normale” afstand van 214 

Renkum. 215 

8. Sluiting rond 20.30 uur. 216 


